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Maastricht, 5 augustus 2024 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van VVD en D66 over armoedeval en ons sociaal systeem 

 
Geacht college, 

 
In het coalitieakkoord is op initiatief van de VVD en D66 afgesproken dat we onderzoek zouden doen 
naar de mogelijkheden van bijverdienen in de bijstand. We hebben hier in het verleden ook al 
aandacht voor gevraagd, maar willen graag aanvullende informatie hebben over de armoedeval en 
ons sociaal systeem om na het zomerreces met een mogelijk voorstel richting de raad te komen. 
 

1. Hoeveel mensen zitten in Maastricht in de bijstand en fluctueert dit de laatste jaren 
sterk? 

2. Hoeveel ambtenaren en inhuur zijn in dienst om de bijstandsuitkering uit te voeren, 
beleid te voeren en, om dit deel van de organisatie aan te sturen? Wat is dit omgerekend 
naar aantal fte, gesplitst tussen ambtenaren en inhuur? We willen namelijk weten wat de 
totale capaciteit is die nodig is om deze taak uit te voeren? En wat het zou betekenen als 
deze taak niet bij onze gemeentelijke overheid ondergebracht was? 

3. Welke uitkeringen verstrekt de gemeente Maastricht en wat is het totaalbedrag in de 
afgelopen 5 jaren? Hoeveel fte (gesplitst in ambtenaren en inhuur) is in dienst om deze 
uitkeringen te verzorgen?  

4. Zijn er uitkeringen die wij als gemeente zelf bovenwettelijk als beleid hebben ingevoerd? 
Zo ja, welke zijn dat en wat is het totaalbedrag per jaar? 

5. Kunt u ons een beeld schetsen hoeveel mensen in de gemeente Maastricht toeslagen 
ontvangen, welke dat zijn en of de gemeente ervoor verantwoordelijk is of de 
Rijksoverheid? Graag per toeslag specificeren. 

6. Is er lokaal of landelijk recent een onderzoek geweest naar de armoedeval waarin ook 
bedragen genoemd worden en zou u ons deze als bijlage kunnen toevoegen? 

7. Welke maatregelen hebben we als gemeente Maastricht genomen die de armoedeval 
verhogen en wat zijn de kosten daarvan voor de gemeente en het aantal mensen die van 
de maatregel gebruik maken? Graag kosten en gebruikers per maatregel uitspecificeren. 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Guiseppe Noteborn Miriam Elfassih 

VVD   D66 


